



Møteinnkalling 5. møte V23

Kjemisk Fagutvalg

UIO, Sem Sælands vei 26, 0371 Oslo

Dato: 21.04.2023

Tid: 09:00-10:15

Sted: curie

Oppmøte: Melika Kashani, Keerthy Balashankar, Malin Trondsen, Shahnaz Jurat, Eline Andersen, Line Andersen, Anna Petronella, Aleks Karabelyov og Per Sivert Seglen.

## 1. Godkjenning av innkalling

Innkallingen godkjennes, møte startet kl.09:15

## 2. Oppdatering av verv

De aktuelle vervene oppdaterer:

- Labfrakkansvarlig oppdaterer om status, det trengs et inventar av labfrakkene. Labfrakkansvarlig skal møtes med tidligere labfrakkansvarlig Matthew for å gjøre dette en gang neste uke.
- Lesesalsansvarlig oppdaterer om at det har blitt gjort asbestsjekk inne på studentområdet. Minst 2 vegger med asbest inne på lesesalene, men det er dekket til med gips og maling. EA ønsker at vi ikke skal henge opp ting med teip, for å unngå at malingen faller av.  
EA kan hjelpe oss med å henge opp ting.  
Alle vinduskarmer må ryddes, rømningsveier skal dermed ikke dekkes til. Verst hos linjeforeningene og fagutvalget. Vi foreslår en felles dugnad for å rydde vinduskarmene hos fagutvalget.  
Ingen asbest i takene, dermed ingen bekymring angående hullene i taket. Ingen asbest på kjøkkenet eller på toalettet.
- Vi må tydeligvis sende melding til EA når vi skal steke vafler slik at de kan skru av brannalarmen. Dette var ikke en anbefaling, men et påbud.
- Harald fra EA tipset oss om at EA har slik «pc-låser», som vi kan få av dem.

- EA har hvit maling som vi skal få, vi må bare gi tilbakemelding når vi skal hente den. Felles dugnad med fagutvalget og linjeforeningene?

Andre verv:

- Plakater for Livet etter studiene (LES) er i gang med å lages.
- Promotering for MN festen må startes nå. Hele fakultet er invitert. SOME-ansvarlige er i gang.
- Vaffel og pannekakeansvarlige melder om at de stekte vafler forrige fredag 14.april. De meldte om at det ikke var et stort oppmøte, det vurderes om at det kanskje skal byttes dag eller at det stekes mindre og ekstra promotering.
- Sosialromsansvarlig melder om at kjøleskapene ble vasket i midtterm uka. Hun melder at det er veldig av og på hvor ryddig det er. Det hender at pappen ikke kastes, og EA har meldt at det ikke skal samles papp i gangen pga blokkering av rømningsvei.

### 3. Møter som har vært

Ukentlig med Steven og admin onsdag 19.april – FENA sakene:

- Gjengen skal møte Tone og Thea for prat om generisk kompetanse 04.mai kl.09-10 og relevans for MENA/FENA etter tilbakemeldinger fra MENA studentene.
- Fysikalsk kjemi (KJM1130) skal ikke ha obliger, kun laber og labrapporter.
- Anja som er programrådsleder for MENA og kommende utdanningsleder ønsker bedre kontakt med emneansvarlige for de obligatoriske emnene for 3.semester.
- MAT1060: oppmøte på gruppetimer for å jobbe med obliger, og hvis man har gjort et genuint forsøk der og leverer inn obligen så blir den godkjent.
- Vurdering av LES ble gjort:
  - Ønske om at arrangementet skal bli kortere,
  - 4 foredragsholdere skal på lang sikt bli til 3 foredragsholdere, ikke for neste arrangement som allerede er 03.mai.
  - Språket skal være engelsk, med noen få unntak som f.eks arbeidsplasser hvor det er krav om norsk som arbeidsspråk.
  - Foredragsholderne må avlastes litt, hele KFU gjengen må bidra med gjennomføringen av arrangementet.

Eksamensverksted møte, hvor Melika og Keerthy var til stede. Alle emner er blitt fordelt, alle rom er booket og pizzadager er blitt utdelt.

#### **4. Møter som kommer**

- Ukentlig med Steven og admin, onsdager hver uke kl.13.
- MNSU, neste møte er mandag 24.april kl.16:15
- Utdanningsutvalget har meldt at det skal være et møte om noen uker, ikke en fast dato er satt. Noen saker skal tas på sirkulasjon nå, med innsigelsesfrist mandag 24.april. Ingen innsigelser fra oss er meldt inn enda

#### **5. Eventuelt**

LES:

- Foredragsansvarlig melder om at det må være tydeligere arbeidsfordeling innad fagutvalget. Hun melder allerede i fra nå at det trengs hjelp til rigg onsdag 03.mai kl.14 ettersom hun og leder ikke kan være til stede pga ekskursjon i et emne.

Andre ting:

Leder informerer om kommende intervjuer for førsteamanuensis i NMR.

Vi må begynne å planlegge bachelorseremoni, ideelt sett så skal fagutvalget samarbeide med Menageriet og Proton. Proton var ikke med i fjor. Ledertrioen (leder, nestleder og økonomiansvarlig)

Studieadministrasjonen meldte i fra i januar at det var midler igjen for studiekvalitetsmidler for frafall av koronakullene. Vi skal allerede ha bowling med MENA og KJMB. Vi må dobbeltsjekke hvor mye penger som er igjen.

#### **6. Møteslutt**

## **Velkommen tilbake!**

Mvh

Melika Kashani,  
revidert av Malin Trondsen